

## Møde i Webgruppen d. 11. december 2019 kl. 11.00-13.00

Tilstede: Marek Bang Poulsen, Dea Becher Sørensen, Thomas Bleses, Mads Lildholdt, Bente Kjær, Torsten Bo Hansen, Kurt Bilde og Trine Højlund Sandberg. Afbud: Mathilde Hollmann (Barsel indtil ultimo 2020)

### 1. Godkendelse af referat fra sidst webgruppemøde

Referat godkendt uden kommentarer.

### 2. Nyt fra Styregruppemødet

#### Flyt af forskningsenheder

Alle fakulteter ønsker at afholde individuelle møder med Kommunikation, hvor ledelseslaget på det enkelte fakultet bliver involveret i processen. Alle input fra fakulteterne bliver samlet sammen i arbejdsgruppen for forskning, der forventeligt mødes i februar 2020.

Herefter vil der blive udarbejdet et oplæg som via de i weborganiseringen beskrevne høringskanaler slutteligt bringes for styregruppen for web.

#### Opgradering til Sitecore 9.3

Styregruppen for Web gav grønt lys til, at Kommunikation kan gå videre med opgraderingsprocessen. Det betyder helt kort, at Kommunikation kan arbejde videre med opgraderingsplanen. Der lukkes ned for redigering torsdag den 12/12-19 kl 15.24 og der forventes åbnet igen mandag den 16/12 fra morgenstunden.

Forudsat at alt går som forventet. Opgraderingen kommer særligt til at berøre Forms-modulet, hvor det fremover bliver muligt at slette data i gamle formularer, ligesom at det bliver noget lettere at vedhæfte dokumenter og billeder end det er i det nuværende formular-modul.

Kommunikation udarbejder en ny vejledning til formular-modulet hurtigst muligt.

#### Fase-afslutning på fase 1 af projekt nyt SDUnet

Styregruppen for Web godkendte desuden faseafslutningsrapporten for Fase 1.

#### Året det gik på web

Der udsendes efter ønske fra Styregruppen for Web en "julehilsen" der beskriver, hvad vi har brugt året på og hvad vi forventer, der kommer til at ske i 2020. Det udsendes forventeligt lige før juleferien.

#### Sidste chance-mappen

Filerne og billederne, der ligger placeret i "Sidste chance" mappen (altså filer og billeder, der ikke linkes til) slettes forventeligt på et tidspunkt i januar, men Kommunikation gennemgår lige alle elementerne endnu engang efter opgraderingen helt er landet for at vi alle er sikre på, at vi har "fat" i de rigtige elementer.

### 3. Status på SDUnet

Der afholdes 17 workshops henover december 2019 og januar 2020. Alle fakulteter samt enheder på Fællesadministrationen har fået tilbudt en 2 timers workshop.

Åbent/lukket intranet har været behandlet på mødet for Styregruppen for Web og alle fakulteter ønsker at få låst alle elementer op. Punktet skal dog først behandles på Områdechefmødet i december før vi kender omfanget af opgaven.

#### Vores Verdensmål

Der bliver udviklet følgende til Verdensmåls Kommunikation: Mere avanceret foldable-footer med mulighed for at indsætte ikoner, idebank og ny horisontal sliderfunktion.

### 4. Kort status på Stud2

Kommunikation modtager afrapportering fra Adapt den 13/12. Projektgruppen for Stud2 mødes første gang den 17/12. Det forventes at der bliver etableret en særskilt arbejdsgruppe for MitSDU, således at der fremover er 2 arbejdsgrupper for uddannelseskommunikation – 1 for sdu.dk og 1 for MitSDU. De studerende, der deltager i projektgruppen for Stud2 har fået tilbudt at indgå i arbejdsgruppen for MitSDU.

### 5. Brug af alias

Der blev taget en kort snak omkring brugen af linked-items vs Alias og det blev besluttet at tage snakken på et senere tidspunkt, fordi det ikke var helt klarhed over, hvordan man ønskede at anvende de 2 funktionaliteter.

### 6. Dupliserede nyheder og Swifttype

Kommunikation tjekker op på manglede søgeresultater i søgefunktionen og giver lige en kort status på det, på det kommende møde i januar. Der var ikke enighed om, hvordan man skal gøre for at undgå dupliserede elementer i strukturen – dels også fordi det var uklart, hvor meget det reelt betyder i søgemaskinerne. Det blev derfor besluttet, at det er op til det enkelte fakultet at forvalte, om man ønsker at fjerne "aktivere" nogle af de felter, der fjerner nyheden fra søgemaskinerne, både på sdu.dk men også i de "eksterne" søgemaskiner.

### 7. Eventmodul på CWS-liste

Det blev besluttet at Kommunikation og SAMF udarbejder et skriv, der beskriver fordele/ulemper ved at knytte et eventmodul på CWS-listen. Den øvrige Webgruppe får dokumentet til godkendelse.

### 8. Bordet rundt og møder fremover ved aflysning

Der var ikke enighed om, om møderne fremover skal afholdes ved fremmøde, hvis der er tale om møder, hvor der ikke på forhånd er meldt punkter ind til dagsorden. SAMF ønskede ikke, at det blev valgfrit at afvikle møderne for de webgruppedeltagere som ønskede at mødes fysisk på trods af en tom dagsorden fordi det er uklart om, der så kan besluttes noget, når alle medlemmer af webgruppen ikke er til stede. Hum derimod ønskede, at afholde fysiske møder på trods af en tom dagsorden.

Kommunikation foreslog, at møderne kunne afholdes virtuelt via MS Teams fordi det efterfølgende vil være muligt at gennemse mødet fordi de deltagere, der ikke har tid til at deltage i et møde med en tom dagsorden.

Det blev besluttet at tage punktet på mødet i januar igen, så alle medlemmer af webgruppen har haft muligheden for at overveje mødeformen.

**9. Kursustilbud fra Siteimprove**

Punktet nåede ikke at blive behandlet på mødet pga. mangel på tid. Kommunikation informerede i stedet om tilbuddet via MS Teams.

**10. Eventuelt**

Intet at føre til referat

Andet: Thomas Bleses meddelte, at han udtræder af Webgruppen d.d., da han har fået nyt arbejde i HR-Service.

/Trihs, 19. december 2019.